
 
 
 
 
 
 
Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen informeren PS over interregionale projecten 

met Maramures 
 
Datum: 6 april 2022  
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over het informeren van PS over de interregionale projecten die Flevoland 
heeft met Maramures.  
 
In de PS vergadering van 31 maart 2022 gaf de Commissaris van de Koning, Leen 
Verbeek, aan dat PS regelmatig op de hoogte is gehouden van de interregionale 
projecten die Flevoland met Maramures heeft. Daarnaast beweerde hij dat de 
huidige statenleden die hiervan niet op de hoogte waren dus hun stukken niet 
zouden lezen, en dat hij bovendien kon aantonen dat de huidige statenleden deze 
stukken hebben gehad. 

 
1. Kan de CdK ook daadwerkelijk aantonen dat de huidige statenleden 

regelmatig op de hoogte gehouden zijn? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke 
bewijzen zijn hier dan voor? 

2. Op basis van welke informatie heeft de CdK gemeend te constateren dat hij 
kon aantonen dat de huidige statenleden deze stukken gehad zouden moeten 
hebben? 

3. Indien deze stukken wel bestaan, maar niet naar PS zijn gestuurd, waarom 
zijn deze dan voor PS achtergehouden? 

4. Indien er in deze statenperiode interregionale projecten zijn uitgevoerd, maar 
PS daarover niet is geïnformeerd, waarom is deze informatie dan voor PS 
achtergehouden? 

5. Indien er gedurende deze statenperiode geen interregionale projecten zijn 
uitgevoerd, waarom wordt er dan gekozen om de Roemeense regio 
Maramures wel te helpen, en andere regio’s dan niet? 

6. Is de CdK het met ons eens dat zijn opmerking dat de huidige statenleden die 
hiervan niet op de hoogte waren ‘dus hun stukken niet zouden lezen' niet 
bijdraagt aan een constructieve relatie tussen het College en Provinciale 
Staten. Een relatie die nu toch al onder druk staat als gevolg van het 
datacenter debacle in Zeewolde? 
 

Namens de fractie van JA21, 
 
Gert-Jan Ransijn 


